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Referat til styremøte i Nannestad og Omegn Hundeklubb 

  

 

Møtenummer  1 

Sted  Klubbhuset, Trandum, Mogreina 

Dag, dato Torsdag 19 januar  

Klokkeslett Kl. 19 – 21.30 

Oppmøte Anne Fosser Holm, Hege Andresen, Steinar Andresen, Ingvild Fremmerlid, Nina 

Opsahl 

Frafall Anette B. Gudmundsrud, Hanne Karlstad 

 

Kommentarer underveis* 

 

01/23 Godkjenning av møteinnkalling 

Godkjent, med følgende kommentarer:  

Lag ny sak om messenger-kommentar i forhold til valpekurs Rita. 

Lag ny sak angående naboen på Trandum som måker alle veier for oss.  

Lag ny sak om inventaroversikt, det vi eier og innkjøpsverdien når vi anskaffer det.  

  

02/23 Godkjenning av referat fra styremøte 21.11.22 

Godkjent 

 

03/23 Gjennomgang økonmi 

Resultat, overskudd på 59307,96 kr.  

Treningsavgifter er på vei inn.  

 

04/23 Nytt fra gruppene 

Bruks, hverdagslydighet, rallylydighet og agility  

Bruks, Line Moen dømmer første LP/bruks-konkurransen. Øystein Bjørnsengen tar de resterende.  

Nina Syperjansen, vil gå stevnelderkurs i norsk brukshund klubb, og det er Øystein og Elizabeth som holder 

kurset. Gruppeansvarlig er Finn ett år til og Nina etter dette. På hverdagslydigheten er det Tone som er 

gruppeansvarlig. Hverdagslydighet, pause til 8.mars 

Rally, har hatt medlemsmøte, ikke store oppmøte, referat kommer. Inntaksstopp? Vurderer å ha et stevne 

august-september, en ring, en dommer,på Trandum, 60 påmeldte, 280-300 kr per påmelding. Forventer 

overskudd på 10 000 – 15 000 kr.  
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05/23 Saker 

Sak 11/22-02 

Tittel Ulike økonomiske støtteordninger 

Informasjon  

Kommentar Weronica var ikke på møtet, saken videreføres til neste møte. 

*Burde økonomiske støtteordninger være nedfelt i økonomiske retningslinjer?  

Weronica var ikke på møtet, saken videreføres til neste møte. Legges ved som oppfordrende 

punkt i klubbens økonomiske retningslinjer. 

 

Har søkt Romerike Sparebank om lokalbidraget, og her har vi fått støtte. Dette skal være 

overført til konto, Weronica skal høre med Anne om hvor mye dette er.  

Søkt penger fra Gjensidigestiftelsen. Søkte penger til oppdatering av utstyr og vi søker fordi 

vi har en dugnadsbasert hundeklubb og ønsker å holde kostnadene så lave som mulig og da 

trenger vi oppdatert utstyr. Søkte om 60 000 kr totalt. Rallyskilt, agility-utstyr og speil.  

 

Forslag om at en i styret får ansvar for å søke om de ulike støtteordninger, leder og nestleder 

jobber med dette videre. 

Ansvarlig Weronica  

Status Ferdig 

 

Sak 11/22-03 

Tittel Speil på innerste veggen i hallen  

Informasjon Gruppene rally, hverdagslydighet og brukes med Steinar i bresjen fikser speil til beregnet pris 

i budsjett.  

Kommentar Tegnebordet, setter priser 

Sjekker priser, jobber videre med saken. Det som er ønskelig er å få et speil som er 1,6 m 

høyt og  5,0 m i bredde.  

 

Sjekket priser i forhold til speil, ramme, montering på ca. 10 000 kr. Trenger hjelp med 

montering.  

 

Booket hallen lørdag 3 desember. Skal prøve å snekre det sammen.  

 

Satt opp og ferdig første helgen i desember.  

Ansvarlig Steinar 

Status Ferdig 
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Sak 24/22-01 

Tittel Hederstegn og æresmedlem 

Informasjon Nina har forslag på å hederstegn knyttes opp mot aktiviteten man holder seg mest innenfor. 

Hederstegn blir mindre enn æresmedlem. Begge får plaketter, men hederstegn får en 

mindre plakett enn æresmedlem. Nina får inn prisforslag på plaketter, og at man legger litt 

mer fokus på teksten som beskrives av medlemmets hederlige jobb på plaketten.  

 

Vurderer Trofe.no i stedet for Øiesvold. Får ikke tilbakemelding som ønsket fra Øiesvold, så 

derfor velges mulig tilbud fra annet sted.  

 

Anette og Nina jobber på videre med saken. 

Kommentar Pris på plakettene ligger på mellom 23 – 800 kr. Ikke fått priser fra Øiesvold på plaketter.  

Ansvarlig Nina  

Status Videreføres  

 

Sak 24/22-02 

Tittel Klubbklær og kolleksjon  

Informasjon Vise tilbud fra TrimTex og treningvest fra ulike merker.   

Kommentar Full kolleksjon fra Trimtex. Bruksvest til rally. Videreføres alle gamle logoer.  

Har ikke fått tilbake full kolleksjon fra Trim tex.  

 

Sendt tilbudsfil med visning av klær og prisliste til styret.  

 

Vi går for dette. Ingvild skal prøve å skaffe en liten prøvekolleksjon.  

 

Prøvekolleksjon står på huset, bestilling kan begynne.  

 

Lag en oversikt og bestillingsskjema.  

Ansvarlig Ingvild  

Status Ferdig 
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Sak 24/22-03 

Tittel Ridehall til treninger  

Informasjon Rigmor Bjervig, kontaktet NOHK på mesenger. Vurderer å sette opp ridehall 20x60 m. På 

Sand, ved siden av Ullensaker Golfklubb. Lurer på vårt behov for å eventuelt leie oss inn.  

 

Steinar ringer og sjekker Rigmor Bjervig hva hennes tanker er på tlf. er: 93040692.  

 

Får ikke kontakt, tar det opp igjen om det skulle være nødvendig.  

Kommentar Kartlegg deres tanker og prosess  

Ansvarlig Steinar  

Status Ferdig 

 

Sak 05/23-01 

Tittel Budsjett  

Informasjon  

Kommentar  Grasrotmidler, 

Ansvarlig Styret 

Status  

 

Sak 05/23-02 

Tittel Valpekurs i regi av Rita Nortug 

Informasjon Har sagt seg villig til å ha valpekurs i regi av NOHK.  

8 kvelder, passer ikke med helger.  

Kommentar Styret sier ja. Ber Rita om å lage kursopplegget og legge fram for styret igjen.  

Ansvarlig Rita, Hege 

Status Videreføres 

 

Sak 05/23-03 

Tittel Påskjønnelse for naboen på Trandum som måker alle gangveier for oss 

Informasjon Send en blomst med sjokolade.  

Kommentar Styret sier ja.  

Ansvarlig Nina 

Status Ferdig 
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Sak 05/23-04 

Tittel Inventaroversikt, skal vi ha det eller ikke? 

Informasjon Gjøres til våren, i sammenheng med andre dugnader? 

Kommentar  

Ansvarlig Styret 

Status Videreføres 

 

Sak 05/23-05 

Tittel Gjensidigestilftelsen 60 000 kr 

Informasjon  

Får ikke dekket utgifter som allerede er tatt, speilvegg.  

48 500 kr er allerede brukt.  

 

Siw har tatt på seg oppgaven og være kontaktperson opp mot Gjensidigestiftelsen, styret og 

innkjøp av utstyr.  

Kommentar Rallyskilt, agility-utstyr og speil.  

Ansvarlig Siw og styret 

Status Videreføres 

 

Sak 05/23-06 

Tittel Dugnad, lys  

Informasjon Fagfolk eller dugnad, skal tilhørende stolper også sjekkes? 

Kommentar  

Ansvarlig Styret 

Status  

 

Eventuelt 

 

Klubbhuset som lokalet for årsmøte.  

Neste styremøte onsdag 15 februar kl 19 


